

“It Takes a Village”

Level II Intensive, Sept. 5th through Sept. 8, 2024

Spacial Dynamics® Group Activities

with Jaimen McMillan



Drastic social-distancing measures taken during the recent COVID pandemic brought about a second, silent epidemic: a wide-spread experience of isolation. Society is now crying out for wholesome ways to reconnect.

Spacial Dynamics® has developed carefully orchestrated group activities that foster healthy relationships. These activities metamorphose with the developing human being, moving from the young child through youth, and into adulthood. Paradoxically, interacting

harmoniously with others may not only give life-support to communities, but can also be a path of self-discovery for each individual.

These collective games, collaborations, and supportive interactions can help bring us to gather again, and bring us together in ever new ways. We are all part of the puzzle of what it means to be human. Come join in culture-building games, activities, and exercises. Come learn how to teach them in safe, entertaining, and effective ways. It is time to explore new ways to reconnect.

It takes a village of kind humans to raise us to become humankind.

When: Thursday, 5th September 2024, 19:30 hrs to
Sunday, 8th September 2024, 12:00 hrs

Where: Freie Waldorfschule Ludwigsburg,
Fröbelstr. 16
71634 Ludwigsburg
Germany

Tuition: 330.00 €, reduced 165.00 €

Bank transfer to the following account:

Robert Jaimen McMillan
Deutsche Bank Stuttgart
IBAN DE69 6007 0024 0195 7026 00
BIC (SWIFT) DEUTDEDBSTG

Purpose: Name, Level II – Training, September 2024

Overnight stay in the gym possible.

Registration:
marita.tulloch@spacialdynamics.eu



“Es braucht ein Dorf” - “It Takes a Village”

Level II - Kurs, 05. - 08. September 2024

Spacial Dynamics® Gruppen-Aktivitäten

mit Jaimen McMillan



Die drastischen Maßnahmen, die während der jüngsten COVID-Pandemie ergriffen wurden, haben eine zweite, stille Epidemie ausgelöst: die weit verbreitete Erfahrung der Isolation. Die Gesellschaft schreit jetzt nach gesunden Wegen, um wieder in Kontakt zu kommen.

Spacial Dynamics® hat sorgfältig abgestimmte Gruppenaktivitäten entwickelt, die gesunde Beziehungen fördern. Diese Aktivitäten passen sich der Entwicklung des Menschen an, vom Kleinkind über die Jugend bis hin zum Erwachsenenalter. Paradoxerweise kann das harmonische Zusammenspiel mit anderen nicht nur der

Gemeinschaft neues Leben spenden, sondern auch ein Weg der Selbstentdeckung für jeden Einzelnen sein.

Diese kollektiven Spiele, Kooperationen und unterstützenden Interaktionen können dazu beitragen, dass wir uns wieder zusammenfinden und uns auf immer neue Weise verbinden. Wir alle sind ein Teil des Puzzles, das das Menschsein ausmacht. Komm und nimm an kulturbildenden Spielen, Aktivitäten und Übungen teil. Lerne, wie Du sie auf sichere, unterhaltsame und effektive Weise vermitteln kannst. Es ist an der Zeit, neue Wege zu erkunden, um sich wieder zu verbinden.

***Es braucht ein Dorf von aktiven, gleichgesinnten Menschen,
um einen Sinn für das Menschsein zu entwickeln.***

Wann: Donnerstag, 5. September 2024, 19:30 Uhr bis
Sonntag, 8. September 2024, 12:00 Uhr

Wo: Freie Waldorfschule Ludwigsburg,
Fröbelstr. 16
71634 Ludwigsburg
Deutschland

Kosten: 330,00 €, ermäßigt 165,00 €

Banküberweisung auf folgendes Konto:

Robert Jaimen McMillan
Deutsche Bank Stuttgart
IBAN DE69 6007 0024 0195 7026 00
BIC (SWIFT) DEUTDEDBSTG

Verwendungszweck: Name, Level II – Kurs, September 2024

Übernachtung in der Turnhalle möglich.

Anmeldung:
marita.tulloch@spacialdynamics.eu

